
Ik ben Doede Simonides, 51 jaar en trotse ondernemer van de coop supermarkten in Vledder
en Diever,  die we eind van dit jaar hopen te transformeren naar de Plus formule. Tevens ben
ik eigenaar van eetcafé Vledder Plaza. Ben getrouwd met Sietske Simonides-Zijlstra en vader
van 3 kinderen. Margje 23 jaar, Pieter 20 jaar en Tjitske 18 jaar.
Ik woon met heel veel plezier in ons net verbouwde (duurzame) huis in Vledder en sport veel
in onze mooie omgeving. Vooral hardlopen en race fietsen doe ik graag. Ook ben ik vaak in
de omgeving van Vledder te vinden met mijn Mechelse herder Jack.
Ben jarenlang voorzitter geweest van de franchise vereniging van Coop Supermarkten. Sinds
kort heb ik het stokje overgedragen, en heb zitting genomen in de nieuwgevormde
ondernemers commissie van onze  fusie organisatie Plus u.a.  Daarnaast ben ik
penningmeester van de ondernemersvereniging Vledder e.o. En lid van het Multimedia team
van onze  kerkelijke gemeente Vledder/ Nijensleek e.o. Naast deze hobby’s ben ik ook
fanatiek supporter van Sc Heerenveen. Wilt u een keer mee naar onze mooie club in
Friesland? Doe mij een berichtje en ik neem u graag eens mee om kennis te maken met deze
mooie club.

Sta dus midden in de maatschappij in onze mooie gemeente. Hoor veel van klanten wat er
leeft en speelt in Westerveld.  Dat is ook de reden dat ik mij 4 jaar geleden heb aangemeld
bij het CDA. Ik wou graag zelf ervaren hoe de politiek werkt. Hier heb ik de afgelopen 4 jaar
als duo-raadslid voor het CDA de eerste ervaringen mee op kunnen doen.  Heb de afgelopen
4 jaar als zeer inspirerend ervaren. Veel onderwerpen besproken die normaal buiten mijn
comfortzone lagen, wat het soms wel  erg ingewikkeld maakte. Ook de nadruk lag naar mijn
mening teveel op een enkel onderwerp, waarbij er naar mijn mening te weinig onderwerpen
kwamen waar je zichtbaar het verschil kunt maken voor de inwoners. Ook ervaar je  door
mee te doen dat de gemeente politiek soms te ver van de inwoners afstaan, en daar zou ik
graag verandering in willen brengen, door het begrijpelijker en simpeler te maken.

Dankzij mijn functie als duo raadslid heb ik veel nieuwe mensen mogen ontmoeten, wat het
voor mij heel waardevol gemaakt heeft.  Het heeft mij ook geleerd om beter te luisteren naar
anderen, zodat je een beter en  onderbouwd   besluit kunt nemen.

Ik ben trots om als supermarkt ondernemer in deze mooie groene omgeving te mogen
ondernemen.  Een omgeving waar we gezamenlijk ook zuinig op moeten zijn. Een omgeving
die we op de juiste manier moeten doorgeven aan ons nageslacht.

Graag wil ik als ondernemer namens het CDA de stem van ondernemend Westerveld willen
vertegenwoordigen om de juiste omstandigheden te creëren voor het juiste
ondernemersklimaat. En daarbij zoveel mogelijk rekening houden met ieders belangen.
Samen kijken wat er wel kan, en als iets moeilijker lijkt, gezamenlijk kijken naar de
oplossingen, waarbij de gemeente zich positief en behulpzaam opstelt.

Voor mijn woonplaats Vledder is het belangrijk dat er eindelijk eens een begin wordt
gemaakt met het opknappen van het Lestergeon plein. Ook wil ik me graag inzetten om onze



jongeren in de gemeente te behouden door voldoende betaalbare starterswoningen te
realiseren.

Kortom uitdagingen genoeg om gezamenlijk te werken aan een leefbaar Westerveld.
Daarbij is het CDA de partij om de zo noodzakelijke verbindingen tot stand te brengen en
gezamenlijk de schouders eronder te zetten.


